
 

 

 

OBČINA ČRNOMELJ         K točki 14 
OBČINSKI SVET                                                                                    
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v  maju 2019 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:  Poročilo o delu Varnostnega sosveta Občine Črnomelj v letu 2018 
 
Varnostni sosvet Občine Črnomelj (v nadaljevanju Varnostni sosvet) je pričel s svojim delovanjem  z 
12.1.2016, potem ko je Občinski svet Občine Črnomelj sprejel sklep s katerim je soglašal z 
ustanovitvijo Varnostnega sosveta Občine Črnomelj. Sporazum o ustanovitvi varnostnega sosveta 
Občine Črnomelj sta podpisala Občina Črnomelj in Policijska postaja Črnomelj. Temeljna funkcija 
sosveta je povezovanje, koordiniranje in usmerjanje vseh organov, organizacij in drugih strokovnih 
deležnikov, ki lahko kakorkoli vplivajo na kvaliteto varnostne kulture. 
Varnostni sosvet v skladu s poslovnikom enkrat letno poroča o svojem delu Občinskemu svetu Občine 
Črnomelj. 
 
V letu 2018 se je varnosti sosvet sestal na dveh sejah (6.2.2018, 25.10.2018), kjer je obravnaval 
naslednje teme:  
 

1. Varnostna situacija na območju občine Črnomelj (migranti, vlomi, vandalizem,…);  
Komandir PP Črnomelj je predstavil situacijo glede povečanega števila nezakonitih prehodov državne 
meje na območju občine Črnomelj. Podal je informacijo o številu ujetih migrantov v letu 2018. PP 
Črnomelj obvladuje situacijo, vsi zajeti migranti se odpeljejo na PP Črnomelj, kjer se izvede postopek 
identifikacije po Zakonu o mednarodni zaščiti. Po ugotovitvi istovetnosti ter pridobitvi ostalih 
podatkov, se migrante preda pristojnim v azilni dom. Na PP Črnomelj niso zaznali povečanega števila 
kaznivih dejanj povzročenih s strani migrantov in trenutno ocenjujejo, da ni ogrožena varnost 
občanov. Migrante se v večini primerov ujame neposredno na meji oz. v 5 km pasu ob reki Kolpi. 
Največ ujetih migrantov je na relaciji Žuniči-Preloka. Pojavljajo se tihotapci, ki niso državljani 
Slovenije, temveč katere druge države EU. Izpostavil je dobro sodelovanje s hrvaškimi varnostnimi 
organi. Spremlja se situacija v BiH. 
 

2. Črne gradnje v RN Kanižarica,  
Županja je varnostni sosvet informirala o  »črnih gradnjah« v RN Kanižarica. Povedala je, da je občina 
v skladu s svojimi pristojnostmi kot lastnica zemljišč na katerih si Romi gradijo hiše, brez kakršnihkoli 
dovoljenj, ukrepala in zadevo prijavila na gradbeni inšpektorat in policijo. Obvestila je tudi MIR. 
Gradbeni inšpektor je uvedel dva inšpekcijska postopka in izdal odločbi o odstranitvi objektov. Prav 
tako smo bili s strani RS, Ministrstva za notranje zadeve, Policijska uprava Novo mesto, Policijska 
postaja Črnomelj, obveščeni, da je bila na Okrožno državno tožilstvo v Novem mestu podana 
kazenska ovadba v zvezi z sumom storitve kaznivega dejanja Protipravnega zavzetja nepremičnine po 
drugem odstavku 338. člena KZ-1 v zvezi z drugim odstavkom drugim odstavkom 20. člena KZ-1. 
 

3. Razno 
 

Vodja MIR je: 

 izpostavil problematiko klateških psov v romskem naselju Lokve.  

 informiral sosvet o tematiki zapuščenih vozil. 

 povedal, da črne gradnje v romskih naseljih (Kanižarica in Lokve) niso v pristojnosti 

inšpektorja MIR, saj je za te objekte potrebno pridobiti gradbeno dovoljenje, prav tako ne gre 

za nadstreške manjše od 25m2.  

 povedal, da opaža, porast nepravilnega parkiranja Romov po Črnomlju, saj izdani plačilni 

nalogi niso izterljivi, torej ne prejmejo nobene kazni. 



 

 

 

 informiral sosvet glede problematike brskanja po smeteh, kar je v večini primerov 

povzročeno s strani hrvaških državljanov ali Romov. Inšpektor izvaja preventivo. Obvestil je 

tudi policijo, ki ni bila seznanjena z dejstvom, da je brskanje prekršek. 

 

Predsednik SPVCP je izpostavil motečo glasbo iz romskega naselja Kanižarica – Jama, ki se ob 
vikendih sliši tudi v samo naselje Kanižarica. Gre za zelo moteč pojav. Prav tako je povedal, da se sliši 
hrup iz podjetja Paklog, saj naj bi imeli v času delovnega procesa odprta vrata. Po njegovem mnenju 
bi moral Paklog namestiti protihrupno ograjo. 
 

 
Predlog sklepa:  

 Občinski svet Občine Črnomelj se je seznanil s Poročilom varnostnega sosveta Občine 
Črnomelj za leto 2018. 

 

 
Pripravila:         Predlagatelj: 
Tamara Potočar, v.d.dir. OU      Župan Andrej Kavšek, l.r. 

 
 

 
 
MNENJE ODBORA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI: 
Odbor za družbene dejavnosti je na svoji 4. redni seji dne, 21.5.2019, obravnaval gradivo »Poročilo o 
delu Varnostnega sosveta Občine Črnomelj v letu 2018«. Odbor Občinskemu svetu Občine Črnomelj 
predlaga, da gradivo obravnava in sprejme sledeči sklep: 
 
1. Občinski svet Občine Črnomelj se je seznanil s Poročilom varnostnega sosveta Občine Črnomelj za 

leto 2018. 
2.    Župan naj se poskuša s pristojnimi institucijami dogovoriti za sofinanciranje obnove dotrajanih  
       cest ter postavitve javne razsvetljave ob vaseh, ob reki Kolpi, kjer se vaščani  vsakodnevno  
       soočajo z ilegalnimi migranti.  
 

 
Predsednica Odbora za družbene 
dejavnosti: 
Vesna Fabjan, l. r.                                                                                       

 


